
Tisztelt Aljegyző úr!  
Figyelemmel arra, hogy valamennyi dokumentum elnevezése az 5 millió forint feletti szerződésekre 
utal, valamint arra, hogy az info tv. melléklete valóban csak ezeket rendeli kötelezően közzétenni, 
annak ellenére, hogy abban szerepelnek egyes, 5 millió forint értek alatti szerződések, nem 
tudhatom, hogy azok teljeskörűen közlésre kerültek-e. Amennyiben azonban Ön azt nyilatkozza, hogy 
valamennyi tanácsadási szerződést rögzít a megjelölt táblázat, úgy válaszát el tudom fogadni.  
 
Itt is megjegyzem ugyanakkor, hogy ha ez valóban így van, akkor ezt a tájékoztatást a közlést követő 
levelemre adandó válaszban is megtehette volna. 
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